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GEMEENTE HOLSBEEK 
ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD 

 
ZITTING VAN 23 JUNI 2020 
__________________________ 

Aanwezig: 
Ann Spaepen, voorzitter 
Hans Eyssen, burgemeester 
Rudy Janssens, Bram Van Baelen, Anne Van Goidsenhoven, Herman Theys, schepenen 
Achille Claes, Nadine Van Horebeek, Annelies Vander Bracht, Pieter Coosemans, Herman Van 
Criekingen, Kim Theys, Hans Miseur, Kim Donders, Charlot Op de Beeck, Robbe Dupont, Kwinten 
Van Dessel, Jo Vanmechelen, Sabine Wyns, Suzy Vanderheyden, Anja Peeten, raadsleden 
Ria Verstraelen, algemeen directeur 

 

 
Raadslid Achille Claes verlaat de zitting bij de bespreking van agendapunt 22. 

 
 
De voorzitter opent de vergadering om 20.45u. 
 
De voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn bij het zittingsverslag van de vergadering van 26 mei 
2020. Elk raadslid heeft het recht om tijdens de vergadering opmerkingen te maken over de redactie 
van het zittingsverslag van de vorige vergadering.  Als die opmerkingen worden aangenomen, dan 
wordt het zittingsverslag in die zin aangepast. 
 
 

Openbare zitting 
 
SEC11-200623R 
01 EINDE VERHINDERING RAADSLID KWINTEN VAN DESSEL - KENNISNEMING 
 
 
SEC11-200623R 
02 DEONTOLOGISCHE COMMISSIE - AANDUIDING LID 
Burgemeester Hans Eyssen verduidelijkt dat de besluiten 2 tot en met 6 te maken hebben met een 
mandatenwissel bij de Groen-fractie medio februari. Herman Theys volgde toen Annelies Vander 
Bracht op als schepen. Deze mandatenwissel vertaalt zich ook naar een wissel in vertegenwoordiging 
van het lokaal bestuur bij een aantal intergemeentelijke samenwerkingsverbanden.  
 
 
SEC11-200623R 
03 VERVOERREGIO LEUVEN - AANDUIDING VERTEGENWOORDIGER 
 
 
SEC11-200623R 
04 DE LIJN - AANDUIDING VERTEGENWOORDIGER 
 
 
SEC11-200623R 
05 ENERGIEHUIS - AANDUIDING VERTEGENWOORDIGER - EFFECTIEF LID 
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SEC11-200623R 
06 FLUVIUS OV - AANDUIDING PLAATSVERVANGER 
 
 
SEC11-200623R 
07 PBE - ALGEMENE VERGADERING 30 JUNI 2020 - GOEDKEURING AGENDA EN VASTSTELLING VAN 

HET MANDAAT - BEKRACHTIGING 
Voorzitter Ann Spaepen geeft aan dat de algemene vergadering van PBE op 30 juni via een 
schriftelijke procedure zal verlopen omwille van de coronamaatregelen. Hiertoe is een expliciete 
goedkeuring van de gemeenteraad vereist. 
 
 
16-200623R 
08 SECTORAAL AKKOORD 2020 - UITVOERING 
Burgemeester Hans Eyssen lichtte dit agendapunt eerder op de avond reeds toe in de OCMW-raad. 
Ook de gemeentepersoneelsleden (excl. het onderwijzend personeel) genieten van de voordelen van 
dit sectoraal akkoord. 
 
 
25-200623R 
09 GBS NH EN KD - INRICHTING NIET-GESUBSIDIEERDE LESTIJDEN SCHOOLJAAR 2020-2021 - 

GOEDKEURING 
Bram Van Baelen (CD&V) geeft als schepen van onderwijs kort uitleg bij de agendapunten 9 tot en 
met 12. 
Raadslid Herman Van Criekingen (N-VA) leest in de infobrochure dat het gemeentelijk onderwijs 'een 
springplank wil zijn om andere culturen te leren kennen'. Het raadslid ervaart in zijn gesprekken met 
jongeren (16-, 17-jarigen die hun lagere school in De Gobbel hebben gevolgd) een zeer beperkte 
kennis van het Vlaams cultureel erfgoed. 1302, de Boerenkrijg, Guido Gezelle, Albrecht Rodenbach, 
Armand Preud'homme... begrippen in de Vlaamse cultuur waar onze jeugd helaas geen enkele kennis 
meer van heeft. 
Schepen Bram Van Baelen antwoordt dat men in het gesubsidieerd onderwijs in de leerstof die men 
aanbiedt gebonden is door de leerdoelstellingen die worden opgelegd door het departement 
onderwijs. Onze gemeentelijke basisscholen volgen die doelstellingen in alle leerdomeinen. Een 
eventuele aanpassing van het leerplan moet dus op een ander niveau worden aangekaart, nl. bij de 
minister/het departement onderwijs. De schepen vermoedt ook dat de historische data/personen 
waarnaar het raadslid verwijst, worden behandeld op een middelbaar schoolniveau, eerder dan in 
een basisschool. 
Raadslid Sabine Wyns (N-VA) merkt op dat de infobrochures GBS NR/HB en GBS KD niet volledig 
gelijk lopen met betrekking tot de nieuwe bepalingen over de taalscreening.  
Schepen Bram Van Baelen antwoordt dat dit wordt nagekeken en rechtgezet. 
Voorzitter Ann Spaepen vraagt vervolgens een gezamenlijke stemming over de agendapunten 9 tot 
en met 12. 
 
 
25-200623R 
10 GBS NH EN KD – AANPASSING SCHOOLREGLEMENTEN - GOEDKEURING 
 
 
25-200623R 
11 GBS NH EN KD – PEDAGOGISCHE STUDIEDAGEN - FACULTATIEVE VERLOFDAGEN - SCHOOLJAAR 

2020-2021 - GOEDKEURING 
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25-200623R 
12 GBS NH EN KD – NASCHOLINGSPLAN - GOEDKEURING 
 
 
FIN15-200623R 
13 OCMW - JAARREKENING 2019 - ADVIES 
Dit beleidsrapport werd eerder op de avond reeds besproken in de raad voor maatschappelijk 
welzijn.  
 
 
FIN15-200623R 
14 JAARREKENING GEMEENTE 2019 - VASTSTELLING 
Dit beleidsrapport werd uitgebreid besproken in de raadscommissie financiën van 15 juni. Hans 
Eyssen overloopt de hoofdpunten van de beleidsnota en de financiële nota. Hij vat de krachtlijnen 
samen als volgt :  
• de gemeente heeft ook in 2019 zuinig bestuurd. De exploitatie-uitgaven zijn slechts miniem 

gestegen.  
• De exploitatie-inkomsten liggen beduidend hoger dan geraamd. Dit dankzij de aanzienlijk hogere 

inkomsten uit de aanvullende belasting op de personenbelasting (APB). Het gaat om een 
vertraagde inning van APB van het vorig dienstjaar (en is in die zin dus een eenmalige 
'meevaller') in combinatie met een tijdige inning van de APB die betrekking heeft op het eigen 
dienstjaar. 

• De gemeente investeerde in 2019 een recordbedrag van 6,4 miljoen euro, wat het vorige record 
uit 2018 nog overtreft met 1,8 mln euro. 

• De autofinancieringsmarge 2019 bedraagt 1.791.103,56 euro. Dit toont aan dat de 
gemeentefinanciën structureel in evenwicht zijn en dat de gemeente over een goede buffer 
beschikt. Die zal nodig zijn omdat de coronacrisis voor de lokale besturen ongetwijfeld ook een 
impact zal hebben. Die zullen we vooral binnen 2 jaar voelen. Te verwachten valt dat de APB-
inkomsten (de voornaamste financieringsbron van de gemeente) dan zullen terugvallen (effect 
van tijdelijke werkloosheid in de coronaperiode). 

Raadslid Achille Claes (Holsbeek Beweegt) geeft aan dat hij het bestuur in deze coronacrisisperiode 
liever de belastingen had zien verminderen. Deze overweging belet evenwel niet dat de Holsbeek 
Beweegt-fractie de jaarrekening 2019 mee zal goedkeuren. 
De burgemeester antwoordt dat een algemene verlaging van de gemeentelijke opcentiemen op de 
personenbelastingen op zich niet de meest logische keuze is om diegenen die zwaarst onder de crisis 
lijden te helpen : 
• wie in deze crisisperiode minder inkomsten heeft, zal sowieso zijn belastingen zien verlagen 
• niet iedereen lijdt inkomensverlies in deze periode. 
 
 
ROM18-200623R 
15 GEMEENTEWEGEN - ZONE KONIJNTJESBERG - VASTSTELLING OPENBAAR GEBRUIK 
Rudy Janssens (CD&V) geeft als schepen van openbare werken en erfgoed uitgebreid toelichting bij 
dit gemeentewegenproject in de zone Konijntjesberg. Met dit project zorgt de gemeente ervoor dat 
het juridisch statuut als gemeenteweg van de betrokken paden en wegen nu verzekerd wordt. Op 
basis van het Gemeentewegendecreet (in werking sinds 1 september 2019) zal de gemeente deze 
wegen via een rooilijnprocedure inlijven bij het openbaar domein. Deze gemeentewegen zullen dan 
uiteraard ook onder het beheer vallen van het bestuur. Dit project sluit nu mooi aan bij de 
rooilijnplannen die voor deze zone recent zijn uitgewerkt/in uitvoering zijn in het kader van de 
wegenwerken. 
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Raadslid Sabine Wyns (N-VA) informeert of dit wegenproject ook gevolgen heeft voor de aanpalende 
kavels op het vlak van ruimtelijke ordening? 
Rudy Janssens antwoordt dat er geen enkel gevolg is op het vlak van ruimtelijke ordening. 
Raadslid Hans Miseur (Holsbeek Beweegt) informeert of de rooilijnprocedures hier ook gratis 
grondafstanden impliceren? 
Schepen Janssens antwoordt dat het Gemeentedecreet dit zelfs uitdrukkelijk voorziet, nl. dat wegen 
die meer dan 30 jaar een openbaar gebruik kennen, gratis kunnen worden verworven. 
Raadslid Achille Claes meent dat deze procedure ook prioritair zou moeten toegepast worden voor 
de Steenstapweg. Hier stelt het probleem zich acuut met o.a. afsluitingen die over de weg worden 
geplaatst. 
Schepen Janssens is akkoord dat de Steenstapweg in een vervolgproject het juridisch statuut van 
gemeenteweg in de zin van het Gemeentewegendecreet zou moeten krijgen. Het overgrote deel van 
deze weg is reeds eigendom van de gemeente. Dit wordt wel een beladen dossier omwille van een 
aanslepend conflict tussen aanpalende eigenaars (familievete).  
 
 
ROM18-200623R 
16 REGLEMENT KAMPEREN ZOMER 2020 - VOORWAARDEN OM TOELATING TE BEKOMEN - 

GOEDKEURING 
Hans Eyssen licht toe. Dit punt komt op de agenda als een uitloper van de coronacrisis. De gemeente 
heeft inmiddels een 2-tal aanvragen ontvangen van eigenaars die op hun terrein kampeerplaatsen 
willen aanbieden, nu men verwacht dat meer mensen geneigd zullen zijn om vakantie te nemen in 
eigen land. De mogelijkheid om te kamperen is een nieuw fenomeen voor onze gemeente. Het 
bestuur kan achter het principe staan, mits er geen hinder is voor de buurt. Voorstel is om onder 
bepaalde voorwaarden, zoals opgenomen in dit reglement, kampeerterreinen toe te laten. Het 
reglement is alleen voor de zomer 2020 en is te evalueren naar volgend jaar.  
Raadslid Jo Van Mechelen (N-VA) vraagt of dit reglement van toepassing is op alle 
kampeerinitiatieven binnen de gemeente, zowel de betalende als de niet-betalende. Wat indien hij in 
zijn tuin doortrekkende jongeren voor 1 nacht een tentje laat opzetten? Valt hij dan ook onder dit 
reglement? 
De burgemeester antwoordt dat er in het gemeentelijk reglement bewust geen eigen definitie over 
kamperen is opgenomen. Alles wat Toerisme Vlaanderen als georganiseerd kamperen beschouwt 
valt onder dit gemeentelijk reglement, betalend of niet. Behalve bij overlast (geluidshinder, vuurke 
stook...) zal de politie bij een occasionele logeerpartij in een tuin niet optreden. 
Raadslid Claes geeft aan dat er in de voorbije coronamaanden op en rond het Horstdomein een 
aantal 'pick-nick'-toestanden zijn ontstaan die zich lijken te bestendigen en in een steeds grotere 
omvang. Het gaat om 'families' en bendes van 15 à 20 personen die kamperen rond het kasteel, met 
lawaaihinder, vuurke stook. Men troept hier samen en beschouwt dit kamperen inmiddels als een 
verworven recht. Het bestuur moet hier op tijd ingrijpen. 
Hans Eyssen antwoordt dat indien men overlast ervaart (o.a. nachtlawaai) men sowieso steeds de 
politie kan bellen. Het maakt hierbij niet uit of de kampeerders al dan niet toestemming hebben van 
de eigenaars. In het verleden heeft de politie ook al kampeerders weggestuurd van het Horstdomein. 
Sabine Wyns informeert of er een speciaal aanvraagformulier wordt voorzien bij dit reglement? 
Neen, antwoordt Hans Eyssen. In deze coronatijden worden lokale besturen wel vaker in snelheid 
gepakt met allerlei nieuwe initiatieven die vanuit Vlaanderen worden aangekondigd en die het 
bestuur dan op zeer korte termijn op het terrein moet uitwerken. Het is nog geen 3 weken geleden 
dat burgemeesters in de buurt uit de lucht vielen bij het nieuws van de Vlaamse minister van 
Toerisme dat kamperen in de omgeving van o.a. de Rotselaarse Plas, het kasteel van Horst en 
Troostembergbos voortaan mogelijk zou zijn. In Holsbeek heeft het bestuur tot nu toe slechts 2 
informele vragen over de mogelijkheden om kamperen op eigen terrein te organiseren ontvangen. 
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ROM18-200623R 
17 ROOILIJN- EN INNEMINGSPLAN HERTSTRAAT - WIJZIGING OPPERVLAKTES INNEMINGEN 2 EN 6 - 

GOEDKEURING 
Hans Eyssen licht dit punt kort toe. Het gaat om de rechtzetting van een materiële vergissing die het 
studiebureau heeft gemaakt bij het vermelden van de oppervlakten. 
Achille Claes meldt dat de Holsbeek-Beweegtfractie tegen zal stemmen, omwille van de gratis 
grondafstanden die zijn opgelegd. 
 
 
OWG21-200623R 
18 OVERHEIDSOPDRACHT - RAAMCONTRACT ICT INFRASTRUCTUUR - AANKOOPCENTRALE C-

SMART - GOEDKEURING 
Schepen Rudy Janssens leidt het agendapunt kort in. 
 
 
ROM45-200623R 
19 STRAATNAAMBORDJES VOOR TRAGE WEGEN 
Voorzitter Ann Spaepen geeft het woord aan raadslid Sabine Wyns. Het raadslid licht het voorstel van 
besluit vervolgens toe namens de N-VA-fractie. 
Schepen van erfgoed Rudy Janssens antwoordt. Hij geeft omstandig aan waarom de meerderheid dit 
voorstel niet zal goedkeuren : 
• De schepen is zelf sterk voorstander van naamgeving voor de wandelpaden, maar niet onder de 

voorwaarden van het provinciaal project : 
◦ als schepen van toerisme in de periode 2006-2010 heeft hij zelf samen met Jean Moens de 

kar getrokken voor een wandelknooppuntnetwerk in de regio. Holsbeek was piloot in een 
provinciaal project en het is dan ook niet toevallig dat het wandelknooppunt met nummer '1' 
op het grondgebied van onze gemeente ligt. 

◦ In het kader van dit project heeft de schepen toen zelf in een vergadering bij de provincie 
gesuggereerd om de wandelwegen een naam te geven, met kleine gele bordjes op houten 
palen. De wandelwegen louter een nummer geven o.b.v. de Atlas der buurtwegen zou 
immers alleen maar aanleiding geven tot verwarring. Die nummering dateert nog uit de tijd 
van voor de gemeentefusies, zodat binnen Holsbeek eenzelfde Atlasnummer in verschillende 
deelgemeenten terugkomt. Holsbeek was de eerste gemeente met zo'n naambordjes. 

◦ In 2012 heeft de gemeente reeds een samenwerkingsovereenkomst getekend met de 
provincie voor het bebordingsproject, gesubsidieerd in het kader van het Europees 
Leaderfonds. De lijst met gemeentewegen werd aan de provincie meegedeeld. 

◦ De Heemkundige Kring heeft zich sedert 2006 ook gebogen over een gepaste naamgeving 
voor de wandelwegen. Heel wat creatief werk is reeds geleverd.  

◦ Nu bleek echter dat in de mate dat de gemeente zou willen afwijken van de naamgeving in 
de Atlas der Buurtwegen voor de wandelpaden, ze hiervoor de complexe 
straatnaamprocedure (incl. openbaar onderzoek van 30 dagen, diverse adviezen o.a. van de 
cultuurraad) voor gemeentewegen zou moeten volgen om in aanmerking te komen voor het 
gesubsidieerd project. 

• Het plaatsen van een straatnaambord heeft met de huidige stand van de technologie 
(wandelgps, smartphone) nauwelijks nog een geografisch-oriënterend nut als wegwijzer. Een 
bord blijft wel zinvol om aan passanten aan te geven dat deze weg een openbaar karakter heeft 
en dus publiek toegankelijk is. 
◦ De schepen herinnert zich ook het advies van ereburger Gust Bosmans die hem ontraadde 

om in de Holsbeekse bossen paaltjes met plaatjes te zetten. 
◦ De Holsbeekse wandelwegen zijn reeds uitvoerig in kaart gebracht : een wandelkaart, een 

fietsknooppuntenkaart, een mountainbikeroute, op de 'Hagelandse vallei'-kaart, op de kaart 
van Natuurpunt, op de ruiter- en menroutekaart, geocacheroutes, autoroutenetwerk,... 
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◦ Een veelvoud aan analoge en digitale plannen en kaarten - hoe kunnen we die overzichtelijk 
samenbrengen op 1 kaart? In plaats van een provincielogo zou op zo'n straatnaambordje 
volgens de schepen veel beter een QR-code komen die op een dynamische manier bredere 
informatie geeft over de plaats waar men zich bevindt. Daar wil hij aan werken en dit is ook 
een reden waarom hij niet wil instappen in het systeem van de provinciale bordjes. 

Schepen Janssens merkt tot slot op dat hij het weinig origineel vindt indien raadsleden zich in hun 
voorstellen er telkens toe beperken om acties uit het goedgekeurde meerjarenplan op te pikken om 
deze zo als een eigen voorstel aan de raad voor te leggen. 
Raadslid Wyns vindt het een gemiste kans om niet in te tekenen in dit gesubsidieerd project, indien 
men voor naamgeving van wandelwegen is en men ook vindt dat een weg moet worden aangeduid 
met een bord. 
 
 
ROM31-200623R 
20 HERBRUIKBARE BEKERS 
Voorzitter Ann Spaepen geeft het woord aan raadslid Sabine Wyns om dit agendapunt namens de N-
VA-fractie toe te lichten. 
Raadslid Wyns licht het voorstel toe aan de vergadering. Ze geeft ook aan waarom ze nog geen 
budget heeft kunnen toevoegen aan het besluit : dit hangt af van de behoeften van de verenigingen. 
Zij schat in dat de gemeente met de aankoop van een 3.000-tal herbruikbare bekers aan de noden 
van de verenigingen zou kunnen voldoen. 
Burgemeester Hans Eyssen antwoordt namens de meerderheid op het voorstel : 
• zoals aangegeven in het meerjarenplan is het vermijden van afval en het inschakelen van 

duurzaam, herbruikbaar materiaal in onze werking een doelstelling van het bestuur. De 
burgemeester gaat er van uit dat elk raadslid het eens kan zijn met dit principe. 

• Maar wat is inzake de uitleen van herbruikbare bekers praktisch haalbaar? Diverse aspecten 
spelen hierin mee : 
◦ zijn herbruikbare plastic bekers veilig op fuiven en feesten? 

▪ De wegwerpbekers zijn destijds ingevoerd met het oog op veiligheid. Maar een 
stukgetrapte herbruikbare beker in hard plastic is even scherp als een glasscherf. 
• Om die reden blijven wegwerpbekers mogelijk op voorwaarde dat men 90% ervan 

kan recycleren. 
▪ Quid op het vlak van hygiëne en volksgezondheid? 

• De klassieke plastic herbruikbare bekers mogen niet met een borstel gereinigd 
worden omwille van het krassen. In deze krassen kunnen zich kiemen nestelen. 

• O.w.v. corona-infectiegevaar moeten bekers recent ook gereinigd worden in water 
van 60°C. Elke beker zou na elke consumptie dus machinaal moeten afgewassen 
worden. 

◦ Is het lokaal bestuur zelf best geplaatst om te investeren in aankoop, beheer en stockage van 
de herbruikbare bekers en de randinfrastructuur? 
▪ Het aantal bekers dat men nodig heeft om de Holsbeekse verenigingen te ondersteunen 

moet geschat worden op 10.000. Het aantal bekers dat men nodig heeft voor een 
evenement is immers het aantal consumpties dat er op het evenement mag verwacht 
worden. 

▪ Naast de aankoop van 10.000 herbruikbare bekers moet ook geïnvesteerd worden in 
(mobiele) afwasinfrastructuur. Er moet personeel voorzien worden voor het 
uitleenbeheer en voor de stockage. Dat als gemeente zelf doen is allesbehalve evident. 
Privé drankenhandelaars en cateringfirma's zijn hierop beter gesteld. 

• De burgemeester geeft aan dat het bestuur reeds meer dan een half jaar in overleg is met de 
jeugdverenigingen vanuit het principe : we zijn voor het gebruik van herbruikbare bekers, maar 
we gaan die als bestuur niet zelf aankopen, niet zelf beheren en niet met eigen personeel 
afwassen en onderhouden. Dit kunnen externe professionele cateraars of drankenhandelaars 
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beter, goedkoper en efficiënter aanbieden. De gemeente wil de verenigingen wel financieel 
ondersteunen in het gebruik van herbruikbare bekers. 

Schepen van jeugd, Bram Van Baelen, vermeldt dat de provincie de herbruikbare bekers uit haar 
uitleenaanbod heeft geschrapt, precies omdat het beheer ervan niet haalbaar was. 
Raadslid Annelies Vander Bracht (Groen en tot 18 februari 2020 schepen van milieu) vermeldt dat de 
discussie die we nu voeren gaat over een investering in bekers voor grote evenementen 
georganiseerd door verenigingen. Voor kleinere evenementen die de gemeente zelf in eigen beheer 
organiseert en voor de scholen heeft de gemeente wel een voorraad van 300 herbruikbare bekers 
aangekocht, reeds enkele jaren geleden. Deze bekers worden beheerd en onderhouden door het 
poetspersoneel van de gemeente. 
 
 
21. VRAGENKWARTIER 
Achille Claes is onthutst over het waanzinnig scenario dat zich afspeelt in het wegbeheer van de 
Rijksweg. Hoe het Vlaams Agentschap Wegen en Verkeer (AWV) deze weg hier beheert tart iedere 
verbeelding:  
• de weg werd in april over meerdere kilometers opgelapt met een aantal spiegelgladde 

asfaltstroken. Dat er hier ongevallen zouden gebeuren was voorspelbaar. 
• 3 ongevallen op een week, waarvan 1 dodelijk. En dan schiet AWV in actie : in het weekend, als 

het er keidruk is, start een in der haast aangestelde aannemer met het aanbrengen van 
asfaltsteentjes op de gladde stroken. Zelfs als je er over rijdt tegen 30 km/uur spatten deze 
steentjes in het rond, wagens raken ernstig beschadigd, de steentjes kruipen o.a. tussen de 
remschijven. 

Raadslid Claes beseft dat het wegbeheer in deze bij het Vlaams gewest ligt (de gemeente treft hier 
dus geen schuld), maar indien de veiligheid van de weggebruikers in het gedrang komt kan het 
bestuur wel ingrijpen. Concreet vraagt raadslid Claes : 
• heeft het college/de burgemeester tijdig gesignaleerd aan AWV dat de Rijksweg er 

levensgevaarlijk keiglad bijlag en aangedrongen op een snelle oplossing? En zo ja, wanneer? 
• Heeft de burgemeester toestemming gegeven aan AWV om de weg te herstellen in het 

weekend? Had de burgemeester in het kader van de veiligheid de werken hier niet moeten 
stilleggen toen bleek welk onheil de aannemer aan het aanrichten was? 

De burgemeester antwoordt : 
• Hij vindt het totaal onaanvaardbaar wat er de voorbije maanden gebeurd is op de Rijksweg, een 

weg van groot verkeer. Het Vlaams gewest heeft hier een aantal stommiteiten begaan. AWV is 
hier zwaar in de fout gegaan. 

• Reeds op 29 april (onmiddellijk na de aanleg van de gladde wegstroken) hebben de schepen van 
openbare werken (Rudy Janssens) en de dienst openbare werken gereageerd naar AWV. Aan 
deze gevaarlijke toestand moest snel een einde gemaakt worden. 

• Op 5 mei heeft de schepen van verkeer (Herman Theys) opnieuw AWV hierop aangeschreven. 
• Het antwoord van AWV was nogal laconiek : men zou dit nakijken en ingrijpen als dit nodig zou 

blijken. 
• Het dodelijk ongeval heeft veel weerklank gekregen, ook in de media. Deskundigen zullen 

moeten uitmaken of de slechte toestand van de weg de eerste of de enige oorzaak was van dit te 
betreuren ongeval.  

• Na nog 2 ongevallen binnen de week, wordt AWV wakker. Op vrijdag tegen de middag wordt er 
toestemming gevraagd om reeds in de namiddag en gedurende het weekend werken uit te 
voeren. Men zou de gladde wegstroken ruwer maken met grind. 

• Al vrij snel bleek op zaterdag dat, zelfs bij de maximum snelheid van 50 km/u, de steentjes in het 
rond vlogen. Volgende maatregelen zijn in overleg tussen de burgemeester en de korpschef 
afgewogen : 
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◦ een snelheidsbeperking van 50 naar 30 km/u is onmiddellijk ingevoerd. Snelheidscontroles 
vinden plaats om de schade aan voertuigen te beperken. Het verkeer traag laten rijden was 
op dat ogenblik de minst slechte optie. Immers : 
▪ de wegenwerken stilleggen? Dat was op dat ogenblik kiezen tussen de pest (de 

wegengladheid laten aanslepen niet wetend wanneer AWV dit werk weer zou oppakken) 
en de cholera (de weg gebruiken tegen 30 km/u met snelheidscontroles) 

▪ een wegomleiding? Op deze drukke as op een zaterdag dit organiseren op basis van 
verkeersreglementen en met het aanbrengen van de nodige wegsignalisatie op de 
talrijke omleidingswegen, was praktisch niet haalbaar. 

Hans Miseur geeft aan dat de gemeentediensten een hele dag met de veegwagen in het dorp hebben 
rondgereden om ook daar de sterk verspreide asfaltsteentjes op te vegen. 
Raadslid Kim Donders (CD&V) heeft als buurtbewoner ook het geklungel van het Agentschap Wegen 
en Verkeer moeten vaststellen en ondergaan. AWV heeft pas na 3 zware accidenten in 1 week 
gereageerd. En dan ineens zeer snel. In paniek werd een aannemer aangesteld, die er een nog 
grotere puinhoop heeft van gemaakt in een druk weekend. De Rijksweg ziet er nu uit als een 
werfweg. 
 
Jo Vanmechelen informeert bij het college naar een stand van zaken i.v.m. de uitvoering van het RUP 
recreatie site Bruul. Meer specifiek : hoe zal de verwerving van de 2 percelen van de eigenaars 
Vandenheuvel gebeuren? Deze percelen zijn betrokken in het onteigeningsbesluit van 3 september 
2019, maar niet in het aankoopdossier van 26 mei? 
Hans Eyssen antwoordt dat de betrokken eigenaars al zijn aangesproken met een minnelijk bod 
vorige zomer. Toen ging men hier niet op in. Sindsdien is dit dossier wat stilgevallen. Deze percelen 
zijn noodzakelijk voor de volledige uitvoering van het RUP, maar de verwerving ervan is niet prioritair 
in die zin dat ze niet nodig zijn om de voetbalvelden aan te leggen. Deze eigenaars zullen dus zeker 
terug worden aangesproken, maar als laatste. 
 
Hans Miseur informeert naar de vuilbakjes die op het kerkplein in Nieuwrode zijn beloofd? 
Hans Eyssen antwoordt dat die vuilbakjes er zeker komen. Hij kent niet de actuele stand van zaken 
rond de bestelling. Dit wordt nagevraagd bij de dienst. 
 
Sabine Wyns vraagt of in het bestek voor de werken Leuvensebaan/Langeveld, met omleiding via 
Oude Daalputstraat, ook rekening is gehouden met de beschermingszone voor de beuken langs de 
Dreef Van Tilt? Op het grasterrein naast de beuken wordt nu geparkeerd. Verkeer over de wortels 
van deze bomen richt schade aan.  
Schepen van openbare werken, Rudy Janssens, antwoordt dat: 
• de werfweg zeker op voldoende afstand van de bomen is aangelegd - buiten de 

beschermingszone 
• de gemeente in de dreef zelf geen werken uitvoert 
• indien er geparkeerd wordt op het grasveld, vlak naast de bomen en dus op wortels, dit 

schadelijk is en zal verboden worden. Dit wordt opgevolgd. 
• de 2 zieke bomen aan het begin van de dreef niet ziek zijn ten gevolge van de werken. Deze zijn 

ook in behandeling door een boomdeskundige. 
 
Sabine Wyns informeert of er een beheersplan bestaat voor de bedreigde/vallende bomen op de 
talud van de 'dubbele holle weg' aan de Kaeystraat? 
Schepen Janssens antwoordt dat deze bomen geen eigendom zijn van de gemeente. De aanpalenden 
zijn er eigenaar van en beheren dus deze bomen. 
 
Herman Van Criekingen hoort van de mensen dat het onderhoud en het beheer van het sanitair op 
het kerkhof van Sint-Pieters-Rode te wensen over laat. Het sanitair zou op dit ogenblik erg besmeurd 
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zijn. Tegelijk geeft hij een dikke pluim aan het personeel van de bibliotheek dat super vriendelijk en 
gedienstig is naar het cliënteel. 
 
Sabine Wyns verneemt van leden van chiro KD dat spelende kinderen zich pijn doen aan de flexmat 
op het terrein. Is herstelling voorzien? 
Schepen van jeugd, Bram Van Baelen, meldt dat deze pas in het najaar 2019 grondig werd hersteld. 
Deze mat blijft wel voor problemen zorgen. Ook door vandalisme. Alternatieven worden bekeken 
met de chiro, maar beton is dit alvast niet. Het gaat om een speelterrein. 
 
Sabine Wyns informeert of het schoolbestuur zomerscholen organiseert? 
Neen, antwoordt schepen Bram van Baelen. Het bestuur kiest ervoor om de schooldagen tot en met 
30 juni optimaal in te vullen als onderwijstijd. Tijdens de coronasluiting hebben de leerkrachten 
steeds alle leerlingen kunnen bereiken. Zwakkere leerlingen zijn ook terug naar school gehaald. Hij 
vermoedt dat de nood aan zomerscholen zich eerder situeert in een grootstedelijke context waar 
men bepaalde leerlingen tijdens het online lesgeven en de preteachingperiode is kwijt geraakt. 
 
 
 
Er worden tijdens de zitting geen opmerkingen gemaakt bij de notulen uit de gemeenteraadszitting 
van 26 mei 2020. Dit document wordt bijgevolg conform art. 32 van het Decreet lokaal bestuur als 
goedgekeurd beschouwd. 
Raadslid Kim Theys maakt volgende opmerking bij het zittingsverslag van 26 mei : 
• onder agendapunt 16 van het zittingsverslag wil het raadslid graag nog het woord 'gratis' 

toegevoegd zien. De fractie is tegen de opgelegde 'gratis' grondafstand. 
De voorzitter vraagt vervolgens aan de raadsleden of men akkoord is om het zittingsverslag van 26 
mei in deze zin aan te passen. Het verslag zal in deze zin worden aangepast. 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering. 
Aldus gedaan in bovenvermelde zitting. 
  
Algemeen directeur Voorzitter 
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